


## 附件 C

# 外籍飞行人员体检合格证认可证书样式

正面

<p style="text-align: center;"><b>说明 Remarks</b></p> <p>1. 持有国际民航组织缔约国民航当局颁发的有效体检合格证的外籍民用航空器飞行人员,在申请参加中国航空单位飞行运行时间不足 120 日的,可以申请取得外籍飞行人员体检合格证认可证书。</p> <p>1. The foreign pilot, who holds a valid medical certificate issued by any authority of ICAO contracting countries, can apply for this qualification if he participates Chinese civil aviation operation for less than 120 days.</p> <p>2. 本认可证书依据 _____ (颁发国) 颁发的编号为 _____ 体检合格证颁发,且仅当其外籍体检合格证有效时有效。</p> <p>2. This verification is issued according to the Medical Certificate (No. _____) of _____ (Authority). And its validity requires the validity of the latter.</p> <p>3. 履行相应职责时应当同时携带有效体检合格证和本证。</p> <p>3. This Verification and the Medical Certificate shall be carried on during performing corresponding duties.</p>	 <p>外籍飞行人员体检合格证认可证书 Verification of Medical Certificate For Foreign Pilots</p> <p>中国民用航空局 Civil Aviation Administration of China</p> <p>FS-CH-67-002(05/2012)</p>
--	---

背面

<p>认可证书编号: License No.</p> <p>体检合格证等级:        I <input type="checkbox"/>    II <input type="checkbox"/> Class of Medical Certificate</p> <p>姓名 Name 性别 Gender 出生日期:        年     月     日 Date of birth     Y     M     D 国籍: Nationality</p> <p>体检合格日期:        年     月     日 Date of Examination     Y     M     D 体检合格证签发日期:    年     月     日 Date of Issue            Y     M     D</p>	<p>限制: Limitations</p> <p>认可证书签发人: Signature of issuing officer</p> <p>签发日期:        年     月     日 Date of issue     Y     M     D</p> <p>有效期至:        年     月     日 Date of expiry    Y     M     D</p> <p>发证单位(盖章) Stamp of issuing authority</p>
---	--

注:外籍飞行人员体检合格证认可证书尺寸为长 16cm、宽 12cm。